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Skandica ry:n hallituksen kokouksen pöytäkirja

Skandica ry
Hallituksen kokous 18-2023
27.11.2023 klo 18.30
@Zoom

Pöytäkirja

Paikalla: Katja Suurnäkki (puheenjohtaja), Henni Töykkälä (sihteeri), Aku Hyrsylä, Maija
Vuorio, Nea Mustalahti, Oona Mikkonen, Jenni Laurén (saapui kohdassa 4), Otava
Niemelä (saapui kohdassa 5)

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 18:31.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Olemme laillisia ja päätösvaltaisia.

3. Esityslistan hyväksyntä
Hyväksymme esityslistan 18-2023.

4. Edelliset pöytäkirjat
Hyväksymme pöytäkirjan 17-2023.

5. Hallituslaisten kuulumiset
Kävimme läpi hallituslaisten kuulumisia.

6. Posti
Ei postia.

7. Ilmoitusasiat

Menneet tapahtumat
a) Palautekysely

Kävimme yhdessä läpi palautekyselyn vastauksia. Yhteensä tuli kahdeksan
vastausta. Yleinen arvosana Skandicalle oli keskivertoa parempi. Erilaisia
tapahtumia toivottiin lisää. Etenkin sitsejä toivottiin enemmän.
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b) Skandica ry:n syyskokous 16.11. @ Agora XX
Vuoden 2024 hallituksen puheenjohtajaksi valitttiin Otava Niemelä. Muita
hallituksen jäseniä on Aku Hyrsylä, Nea Mustalahti, Tiia Rihtilä, Veera
Puustelli ja Emmi Vlasov. Talousarvio ja toimintasuunnitelma hyväksyttiin.

c) Kielaribileet 9.11. @ Marilyn
Merkkejä jäi hieman yli. Tuottoja tuli 630,80€. Oli ihan mukavat bileet.

d) Vihreiden haalareiden bileet 15.11. @ Skärgårdsbaren
Lippututottoja tuli 643€. Niistä vähennetään vielä merkit ja jaetaan
järjestäjien kesken. Pubivisa oli ihan mukava ja porukkaa oli reilusti. Bileetkin
oli ihan hyvät.

e) ÅST teatteriretki 17.11.
Näytelmä oli erittäin hieno ja kaikki tuntuivat nauttivan olostaan.

8. Tulevat tapahtumat
a) Viimeinen ehtoollinen 16.12.

Pohdimme vielä että menemmekö ravintolaan vai jonkun luokse. Ehkä
voisimme ravintolasta mennä vielä jonkun luokse ja hankkia yhteisiä
herkkuja loppubudjetilla.

b) Skandicollegetilaus
Kide.App -myynti on laitettu eteenpäin ja 4.12. asti voi ostaa collegeja.
Eräältä jäseneltä tuli toivetta, että jatkossa olisi kiva olla mahdollisuutena
saada esimerkiksi collegeja mustana. Pistämme tämän korvan taakse.
Budjetoimme 800€ collegen tilaamista varten. Arvioimme että 25 jäsentä
tilaisi collegen.

c) Pilttien järjestämät pikkujoulut
Olisi hyvä laittaa mainosta instaan ja whatsappiin.

d) Haalaritilaus
Tilauksessa edelleen kestää. Palaamme asiaan.

e) Tulevan hallituksen perehdytys
Mietimme että olisi kätevää järkätä ainakin isompien pestien perehdytykset
yhdessä.

f) Järjestöfoorumi 4.12. uudelle hallitukselle
Toivottavasti uudet hallituslaiset pääsevät osallistumaan tähän.

g) Puheenjohtajien neuvosto 12.12. kello 16-18
Katja ehkä osallistuu.
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h) Alumni-ilta
Alumni-ilta järjestetään tammikuussa 15. päivä klo 17.30 Turku-salissa.
Varaus alkaa jo klo 17.00 ja päättyy 21.30. Katja ilmoittaa tästä Minnalle.
Maija voisi puhua Nordkursista ja opettajan työstään. Nea voisi myös kertoa
opettajuudesta. Kysymme myös muita mukaan.

9. Talous

Tilille tullut
19,16 € Kide.app-tuloja
137,50 € Forum Romanumin osuus Megazonesta
148,40 € Kide.app-tuloja

Tililtä mennyt
8,90 € Otava Niemelälle pilttipassipalkintojen koristeista
1,60 € Maija Vuoriolle Aurasoutuvujujen kortista
18,79 € Maija Vuoriolle Aurasoutuvujujen lahjasta

10.META
Ei muuta esille tulevaa asiaa.

11. Seuraava kokous
Seuraava kokous on 18.12. klo 18.30 Zoomissa.

12.Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 20:12.


